

BULLETIN DE PARIS NOTICE No. 2010 - 011

DATE: 26 mai 2010
 DATE EFFECTIVE: 31 mai 2010

MODIFICATION DE L'HORAIRE D'OUVERTURE DES OPTIONS NÉGOCIABLES SUR ACTIONS FRANÇAISES

Sommaire:

Ce Bulletin informe les membres du marché de la modification de l'horaire d'ouverture des options négociables sur action françaises à partir du 31 mai 2010.

1. Afin d'améliorer et d'harmoniser son offre de services, NYSE Liffe informe les membres du marché que les contrats d'options sur actions françaises ouvriront à 9:01 (heure de Paris) dès le lundi 31 mai 2010.
2. Ceci permettra d'aligner les horaires de négociation du marché des options sur actions françaises sur tous les autres marchés d'options sur actions de NYSE Liffe.
3. Les horaires standards des sessions de négociation sur LIFFE CONNECT® des options sur actions françaises deviendront donc les suivants:

Marché de Paris (heure de Paris) PO-Exchange	Démarrage Session	Pré-Ouverture	Ouverture	Compensation	Clôture
NYSE Liffe Paris Options sur action de style américain	06:30	07:04	09:01	17:30	17:30
NYSE Liffe Paris Options sur action de style européen	06:30	07:04	09:01	17:30	17:30

4. La fonctionnalité Négociation de Blocs sera également disponible dès 9:01 (heure de Paris).

Pour toute question relative à ce Bulletin, merci de bien vouloir contacter NYSE Liffe Market Services: Tel: +31 (0) 20 550 5050 ou e-mail: marketservices@euronext.com

Web site: www.euronext.com/derivatives

Les marchés dérivés d'Euronext ("Euronext.liffe") incluent les marchés dérivés gérés par Euronext Amsterdam, Euronext Bruxelles, Euronext Lisbonne, Euronext Paris et LIFFE Administration & Management respectivement les marchés d'Amsterdam, Bruxelles, Lisbonne, Paris et Londres. Euronext fait partie du groupe NYSE Euronext
Euronext N.V. | PO Box 19163 | 1000 GD Amsterdam | The Netherlands

PARIS NOTICE No. 2010 - 011

ISSUE DATE: 26 May 2010
EFFECTIVE DATE: 31 May 2010

CHANGE TO THE OPENING TIME FOR FRENCH INDIVIDUAL EQUITY OPTIONS CONTRACTS

Executive Summary

This Notice informs Members of an amendment to the opening time of French Individual Equity Options Contracts with effect from 31 May 2010.

1. In its constant drive to improve and harmonise the service it offers, NYSE Liffe would like to inform Members that the French Individual Equity Options Contracts (the “French IEOs”) will open at 09:01 hours (Paris time) on and from Monday 31 May 2010.
2. This change will bring the French IEO market into line with all other IEO markets of NYSE Liffe.
3. The LIFFE CONNECT® standard session times (Paris time) for French IEOs will be as follows:

Paris Market (Paris Time) PO-Exchange	Session Start	Pre-Open	Open	Settlement	Close
NYSE Liffe Paris American Style Equity Options	06:30	07:04	09:01	17:30	17:30
NYSE Liffe Paris European Style Equity Options	06:30	07:04	09:01	17:30	17:30

4. The Block Trade Facility will also be available from 09:01 hours (Paris time).

For further information with regard to this Notice, please contact NYSE Liffe Market Services on:
Tel: +31 (0) 20 550 5050 or email: marketservices@euronext.com